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PROTOKÓŁ Nr XXVII/2022 

z Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 16 marca 2022 roku w godz. 900– 957 
 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni:14 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 10 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Radny Powiatowy Pan Mirosław Bartoś, Radny Powiatowy Pan Sta-

nisław Orłowski, Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Patkow-

ska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne; 

1)stwierdzenie quorum, 

2)przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

3)ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1)Wójta Gminy; 

2)Przewodniczącego Rady Gminy, 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwie-

rząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2022 rok; 

2) funduszu sołeckiego; 

3) udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinansowanie funkcjonowania Warsztatów 

Terapii Zajęciowej w Kolembrodach; 

4) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

5)zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie obrad. 

. 

Ad. 1.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady 

Gminy Komarówka Podlaska jest zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym. Powitała zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż 

Rada jest władna do podejmowania uchwał, ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka 

Podlaska w sesji uczestniczy 14 Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir obecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 
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6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł obecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 1. Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z ostatniej 

sesji był wyłożony do wglądu. Wzorem poprzednich sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez 

odczytywania. Zapytała, czy ktoś ma uwagi do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przerwa techniczna w obradach 910-923 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 16 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 0 0 % nieoddanych 1 6.67 % 
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SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad 1.3. Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia 

porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odczytała wniosek Wójta o wprowa-

dzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profi-

laktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 

rok. Proponuję wprowadzić do porządku obrad w punkcie 3 podpunkt 1. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 1.3.1. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok. 

 

głosowanie Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 16 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, wprowadzono do porządku obrad jednogłośnie. 

Ad. 1.3.2. Głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze uwagi do 

porządku obrad? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 16 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 
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14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że zmieniony porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne; 

1)stwierdzenie quorum, 

2)przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

3)ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1)Wójta Gminy; 

2)Przewodniczącego Rady Gminy, 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok; 

2) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwie-

rząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2022 rok; 

3) funduszu sołeckiego; 

4) udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinansowanie funkcjonowania Warsztatów 

Terapii Zajęciowej w Kolembrodach; 

5) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

5)zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 2.1 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Od ostatniej sesji, wyko-

nano wymianę oświetlenia w Gminnym Centrum Kultury, zainstalowano instalację fotowoltaiczną, 

teraz trwa malowanie ścian. To jest w ramach tego projektu razem z remontem Organistówki. Rów-

nież w ramach tego projektu jest realizowana dostawa wyposażenia, zarówno do Organistówki, jak 

i do Gminnego Centrum Kultury. Ogłosiliśmy kolejny przetarg na przydomowe oczyszczalnie to w 

ramach tego projektu z rozbudową sieci wodociągowej i remontem tej naszej gminnej oczyszczalni 

otwarcie ofert na 29 marca 2022. Przygotowywany jest przetarg 

na budowę przyłączy wodociągowych. W ramach tego przetargu inwestycji budowy sieci, która już 

powoli się rozpoczyna w Przegalinach Dużych i częściowo w Brzezinach. Bo pierwszy przetarg 

był, tylko na budowę sieci wodociągowej, a teraz jest ogłaszany przetarg na budowę przyłączy. Ta 

sieć to jest już końcówka dokumentacji i już wykonawca w zasadzie kończy dokumentację, zwozi 

materiały i myślę, że zechce w miarę szybko przystąpić do realizacji budowy sieci. Mamy już przy-

gotowany program funkcjonalno-użytkowy na budowę w dalszej części sieci wodociągowej tj. w 

ramach tych pieniędzy uzyskanych z Polskiego Ładu tutaj już po takim dokład- nym wyliczaniu 

wyszło nam, że mamy do zbudowania 32 km 400m sieci oraz 360 sztuk przyłączy wodociągowych 

o długości 13 km 800 m i tutaj już też jest opracowana dokumentacja na ogłoszenie przetargu, żeby 

w miarę szybko ogłosić, wyłonić wykonawcę i przystąpić do realizacji. Tutaj też jest w trybie Za-

projektuj i Wybuduj, Cały proces projektu będzie dość długi 

z uwagi na bardzo duży obszar, jaki jest do wodociągowania, ilość kilometrów i przyłączy sieci. 

Złożyliśmy wniosek do programu inwestycji strategicznych Polski Ład. Tutaj w zasadzie 2 wnioski 
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1. to jest na budowę nawierzchni asfaltowych na kwotę 9 300 000 zł na drogach gminnych. No i na 

remont Szkoły Podstawowej w Komarówce Podlaskiej. To już mniejszy wniosek do 5 000 000 zł. 

Taka była opcja składania to zostało złożone. Starosta złożył też wniosek do tego programu na 

budowę drogi powiatowej przez Przegaliny Duże i Żelizna – Kolembrody to jest jeden ciąg dro-

gowy aż od drogi krajowej 63 Ossowa - Przegaliny Małe Brzeziny. Będzie wyłączony jeden odci-

nek, dawna schetynówka, potem od remizy w Przegalinach już wchodzimy i lecimy, aż do Kolem-

bród. Tak to będzie, jeżeli oczywiście pieniądze zostaną przyznane i też nowe przetargi ogłoszone 

i wykonane. Odbyły się zebrania strażackie w naszych Ochotniczych Strażach Pożarnych. Takie 

najważniejsze potrzeby, najważniejsze w sensie finansowym to jest dokończenie budowy remizy 

OSP Wólka Komarowska. Mamy na to zabezpieczony środki w budżecie, plus zakup samochodu. 

To myślę, że dzisiaj Państwo też zabezpieczycie te pieniądze, bo tam 50% jest dotacji pozyskanej 

z Państwowej Straży Pożarnej i drugie tyle trzeba zabezpieczyć. Mamy taki większy wniosek, za-

kup samochodu używanego do OSP Derewiczna, średni ratowniczo-gaśniczy samochód używany. 

Trzeba się zorientować, ile by to kosztowało i ewentualnie, jeżeli będą możliwości budżetowe, to 

taki samochód kupić. To był taki dość mocny wniosek, stanowczy ze strony strażaków i kolejny 

wniosek to jest rozbudowa remizy OSP w Przegalinach Dużych. 

Tam z tej racji, że jak straż pozyskała samochód osobowy z Państwowej Straży Pożarnej i nie mieści 

się w tych garażach, więc padła taka propozycja, żeby tę remizę rozbudować. Myślę, że trzeba 

będzie zacząć od wykonania i koncepcji i dokumentacji i przymierzyć się do kosztorysów. Nie 

wiem, czy to jest zadanie na ten rok. To wszystko będzie zależało od tego, jak będą te nasze przetargi 

schodziły, z tych dużych inwestycji, które planujemy wykonać. Jeżeli będzie to w okolicach tych 

kosztów planowanych to wtedy można myśleć, ale jeżeli trzeba będzie dopłacać pieniądze, to raczej 

w tym roku byłoby to mało prawdopodobne. To z takich spraw myślę, co się wydarzyły, to byłoby 

tyle. Dziękuję bardzo. 

 

Ad. 2.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Pełniłam dyżury w każdy piątek, podpi-

sywałam uchwały. Uczestniczyłam 2 lutego2022 w komisji budżetowej. Uczestniczyłam również 

w dwóch zebraniach strażackich: 11 lutego 2022 w Komarówce Podlaskiej, 28 lutego 2022 w Prze-

galinach Dużych. Dziękuję serdecznie za zaproszenie. Uczestniczyłam w komisji oświatowej 28 

lutego 2022, 9 marca uczestniczyłam w komisji rewizyjnej i 15 lutego 2022 uczestniczyłam w ko-

misji połączonej: budżetowych i oświatowych i rewizyjnej. Dziękuję. 

 

Wójt Gminy opuścił Sesję Rady Gminy  o godzinie 926. 

3. Podjęcie uchwał. 

 

Ad. 3.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca Wysoka Rado Szanowni Państwo. Skąd inny Program 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022 rok? Został on podjęty 29 grudnia 2021 roku, w międzyczasie weszła w życie ustawa o zmianie 

ustawy o zdrowiu publicznym oraz niektórych innych ustaw, która wprowadziła zmiany między in-

nymi w ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz w ustawie o 

przeciwdziałaniu narkomanii. Ta ustawa o zdrowiu publicznym wskazała, że dotychczasowe pro-

gramy, które zostały podjęte, zachowują swoją ważność z mocą do 31 marca 2022 roku i są finanso-

wany na dotychczasowych zasadach, a od 1 kwietnia należy przyjąć nowy program, choćby on nawet 

zawierał te same zapisy, ale gdybyśmy nie przyjęli tego programu, to ten z dniem 31 marca traci 

moc. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i spraw Społecznych Pani Edyta Wodziń-

ska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profi-

laktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 16 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 
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11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie uchwa-

lenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciw-

działania Narkomanii na 2022 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno-

ści zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2022 rok. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca Wysoka Rado Szanowni Państwo. Taki program opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz wyłapywanie zwierząt należy do zadań własnych gminy. Rada 

Gminy wypełniając obowiązek wynikający z ustawy, zobowiązana jest taki program podjąć w ter-

minie do 31 marca każdego roku na dany rok. Ten program obejmuje w szczególności zapewnienie 

bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt opiekę nad wolno żyjącymi kotami w 

tym ich dokarmianie odławianie bezdomnych zwierząt, obligatoryjną sterylizację albo kastrację 

zwierząt w schroniskach dla zwierząt. Poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, usypianie 

ślepych miotów, wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospo-

darskich i zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych z udzia-

łem zwierząt. Program podlega akceptacji przez organizacje społeczne, koła łowieckie oraz musi 

uzyskać pozytywną opinię Powiatowego Lekarza Weterynarii. Takie opinie zostały uzyskane. Po-

wiatowy Lekarz Weterynarii przysłał nam opinię 2 marca 2022 roku, na realizację zadań w ramach 

programu. W 2022 roku jest przeznaczona kwota 20700 zł w tym na odławianie bezdomnych zwie-

rząt i przekazanie do schroniska 17 000 zł, sterylizacja lub kastracja zwierząt 3000 zł oraz zakup 

karmy dla zwierząt 700 zł. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i spraw Społecznych Pani Edyta Wodziń-

ska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 16 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz PRZECIW 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie okre-

ślenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2022 rok została przyjęta większością głosów przy jednym 

głosie przeciw. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu odnośnie Fun-

duszu Sołeckiego. Tak jak już Pan Wójt nadmienił, Rada postanowiła nie wyodrębniać Funduszu 
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Sołeckiego. Pan Wójt przedstawił argumenty, żeby pieniądze zostały w jednym miejscu, w całości. 

Czy ktoś z Państwa może ma jakieś pytania? Nie ma pytań? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 16 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 
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12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie fun-

duszu sołeckie została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinansowanie funkcjonowania 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 

 

Skarbnik Gminy – Szanowni Państwo uchwałę taką podejmujemy teraz corocznie, ponieważ za-

sada jest taka, zmieniła się ustawa, musimy udzielić Powiatowi Radzyńskiemu dotacji w wysokości 

10% utrzymania Warsztatów Terapii Zajęciowej, pozostała część pozyskiwana jest z PEFRON-u. I 

taką też uchwałę musimy podjąć, żeby powiatowi udzielić, następnie powiat udzieli nam z powrotem 

tej dotacji na funkcjonowanie tych Warsztatów, ale taka jest zasada więc i to jest kwota 74966 zł w 

2022 roku. Środki te są zabezpieczone w budżecie, były już w projekcie w wysokości 71000 zł, ale 

jeszcze 3000 zł należało dołożyć, więc teraz kwota jest 74000 zł i jest to wszystko zabezpieczone w 

budżecie. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przezna-

czonej na współfinansowanie funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na 

współfinansowanie funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 16 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław nieobecny 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie udzie-

lenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinansowanie funkcjonowania Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Kolembrodach. została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy – Szanowni Państwo dochody zwiększono o kwotę 904799 zł uchwałą Rady 

Gminy i wprowadzono też do wieloletniej prognozy dochody wprowadzone zarządzeniem Wójta nr 

9/2022, które było podejmowane w międzyczasie sesyjnym. I tak zmniejszamy ogólnie, z subwencji 

oświatowej o 10 540 zł. Wprowadzamy dochody 32 000 na Efektywne wykorzystanie dziedzictwa 

kulturowego, są to środki z Budżetu Państwa. Wprowadzamy dochody na Asystenta osobistego 

osoby niepełnosprawnej 175800 zł, refundację środków na projekt solary i piece dla mieszkańców, 

który był realizowany w roku 2019-2020, po zakończeniu kwota 273824 zł. Środki na Czyste Po-

wietrze, program realizowany od roku 2021 do maja tego roku, jeszcze będzie realizowany 9725 zł. 
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Dochody na program "Cyfrowa Gmina" - 123990 zł są to środki unijne. Wprowadzamy dochody z 

PEFRON-u na zakup samochodu dla niepełnosprawnych 300 000 zł. W przedsięwzięciach dokonu-

jemy następujących zmian: Efektywne wykorzystanie dziedzictwa kulturowego wprowadzamy te 

środki 32000.Zwiększamy limit na rok 2022 budowa sieci wodociągowej, przydomowych oczysz-

czalni ścieków oraz modernizacja oczyszczalni ścieków, zmieniony tutaj tylko opis w przedsięwzię-

ciach, związane to jest ze zmianą klasyfikacji od stycznia 2022 roku, bo wcześniej wszystko to było 

w dziale 010, teraz jest rozbite i w rozdziale 0 10 10, teraz rozbite jest na 3 rozdziały i 1 dział i 

dlatego są tutaj takie zmiany, ale kwotowo to się nic nie zmienia. Wznowiono przedsięwzięcie Mo-

dernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Walinnie, limit na 2020 rok 12 000. Wprowadzamy też 

budowę oświetlenia drogowego na ulicy Polnej 75000, w 2022 roku realizacja a dokumentacja była 

wykonana w 2020. Wprowadzamy przedsięwzięcie opracowanie gminnego programu rewitalizacji 

dla gminy Komarówka, ponieważ umowa jest na 2 lata, więc musimy jeszcze zabezpieczyć przed-

sięwzięcia na tę realizację i w 2023 roku będzie 18450 zł a w tym roku may też 18450 zł, żeby budżet 

się zamknął. Wprowadzamy przychody, przychody zwiększamy o 80 000 zł i jeszcze na Kolembrody 

to już omawialiśmy na komisjach na remont Izby Pamięci, czyli przychody łącznie zwiększamy o 1 

064 526 zł. Zmniejszamy, natomiast, z planu wolne środki o 285 000 zł. Wynik budżetu będzie wy-

nosił 1 580 954 zł i to są takie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

 

Objaśnienie do wieloletniej prognozy finansowej stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 16 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.6 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o zmianę uchwały budżetowej na 2022 rok, to 

ma to związek ze zmniejszeniem subwencji oświatowej o 26923 zł. Ale dostaliśmy środki na zajęcia 

dodatkowe zajęcia psychologiczne 16453 zł, czyli ogólnie zmniejszamy z subwencji 10540 zł. Na-

stępnie, to co mówiłam przy wieloletniej, na program Cyfrowa Gmina 123 000 wprowadzamy, na 

politykę społeczną - Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej 175 000 zł. 300 000 zł z PEFRON-

u 273 000 zł z Unii Europejskiej, Czyste powietrze 9725, Dziedzictwo kulturowe 32000. Jeżeli cho-

dzi o wydatki, to zmniejszoną subwencje zmniejszamy z wynagrodzeń Liceum 23 336 zł i zwięk-

szamy na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej, była podejmowana uchwała 

wcześniej 3734 zł. Następnie w dziale rolnictwo, to też jest związane z tymi zmianami klasyfikacji, 

to już nie będę może mówiła. 12000 zł na modernizację budynku szkoły w Walinnie. W dziale 700 

gospodarka mieszkaniowa wprowadzamy środki na Cyfrową Gminę 123 tysiące, 70 tysięcy w remi-

zach OSP: w Przegalinach Dużych na remont tejże remizy i 250 000 na zakup samochodu strażac-

kiego do OSP Wólka Komarowska. Zwiększamy środki na Laboratoria Przyszłości, to znaczy, może 

nie zwiększamy, tylko wprowadzamy, bo one przyszły w tamtym roku i są teraz wprowadzone po 

stronie przychodów, tylko po stronie wydatków wprowadzamy 36935 zł na realizację programu La-

boratoria Przyszłości. To jest w Szkole Podstawowej i tu jest zakupowany z tych środków sprzęt 
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komputerowy głównie, Oraz zwiększamy na zajęcia psychologiczne 12796 zł. Udzielamy również 

320 zł dotacji dla Szkoły Niepublicznej, również na te zajęcia psychologiczne. W GOPS wprowa-

dzamy po stronie wydatków na realizację projektu systent osobisty osoby niepełnosprawnej 175000 

oraz wprowadzamy na zakup samochodu dla osób niepełnosprawnych 355347 zł, nasze środki to 

55347 a 300 000 z PEFRON-u. Gospodarka wodno-ściekowa to te oczyszczalnie zmiana tylko kla-

syfikacji. Budowa oświetlenia na ulicy Polnej 75000 zł i dokumentacja na oświetlenie w Przegali-

nach Małych 10000 zł. Wydatki na realizację Programu czyste powietrze 9725 i w projekcie Dzie-

dzictwo kulturowe zwiększamy 32 000 i 10 000 zwiększamy na energię elektryczną na obiektach 

sportowych.  Jeszcze co Państwo w materiałach nie macie, te 80 000, co było ustalane na komisji 

budżetowej i na komisjach wspólnych 80 000 na modernizację Regionalnej Izby w Kolembrodach. 

Budżet zamyka się w deficytem 1580954 zł 62 gr. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 16 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 
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5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu wolne wnioski 

i informacje. Jeżeli ktoś ma z Państwa jakieś pytania, czy jakieś wnioski to po prostu proszę zgła-

szać, najwyżej zanotujemy i przekażemy do Pana Wójta. 
 

Sołtys wsi Wólka Komarowska Pan Stanisław Orłowski – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. 

Przede wszystkim chciałem podziękować całej Radzie, Zarządowi Gminy, a także każdemu z 

osobna i każdej z osobna Radnych za tę życzliwość wobec naszej wspólnoty wiejskiej. Ponieważ, 

no wiadomo, jak wszyscy wiemy, te wydatki na naszą społeczność były w ostatnim czasie bardzo 

duże. Jesteśmy bardzo zobowiązani, wiadomo, jak zaczęte było organizowanie, jesteśmy gotowi do 

służenia całej społeczności Gminy. Oczywiście to te prace, które tam przy tym budynku, zmierzają 

ku końcowi. Staramy się tę naszą Jednostkę wyposażyć, sprzęt pozyskujemy również za pomocą 

Gminy, używany sprzęt z Państwowej Straży Pożarnej także staramy się, żeby ta Jednostka była 

gotowa do działań na terenie naszej Gminy i służyć całemu społeczeństwu. Dziękuję bardzo. 

 

Innych pytań, wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję. Przekażemy również Panu 

Wójtowi podziękowania i również dziękujemy za podziękowania. Czy ktoś z Państwa ma jeszcze 

jakieś pytania? Nie ma pytań? To ja może tak w ramach wolnych wniosków przypomnę, że do 

końca kwietnia należy złożyć oświadczenie majątkowe Proszę składać te oświadczenia. Czy ktoś 

jeszcze ma jakieś pytania? Dziękuję Państwu i zamykam XXVII Sesję Rady Gminy w Komarówce 

Podlaskiej. Dziękuję. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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   Protokolant             

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk             

 

 

 Protokół sporządzono dnia 31 marca 2022 roku. 

 

 

 
Przewodniczący Rady 

Gminy Komarówka Podlaska 

/-/ 

Joanna Krupska 

/dokument podpisany elektronicznie/ 
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WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 16 marca 2022 r. 

Uchwała Nr XXVII/222/2022 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Pro-
blemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

Uchwała Nr XXVII/223/2022 w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2022 rok. 

Uchwała Nr XXVII/224/2022 w sprawie funduszu sołeckiego. 

Uchwała Nr XXVII/225/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinanso-
wanie funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 

Uchwała Nr XXVII/226/2022 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XXVII/227/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 
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